
 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗ 
Βουλευτήσ Ν. Ηρακλείου 

Βαςίλησ Κεγκζρογλου 
 

ΕΡΩΣΗΗ 
 

Προσ τον Τπουργό:  Αγροτικισ Ανάπτυξθσ και Τροφίμων, κ. Σπ. Λιβάνο 
 
Θζμα: «Κακυςτζρθςθ  καταβολισ τθσ οικονομικισ ενίςχυςθσ των επαγγελματιϊν αλιζων.» 
 
Κφριοι Υπουργζ,  
 

Όπωσ πολφ καλά γνωρίηετε ο χϊροσ τθσ επαγγελματικισ αλιείασ  ταλαιπωρείται  ςθμαντικά 
τα τελευταία χρόνια λόγω ζξαρςθσ τθσ πανδθμίασ όπωσ άλλωςτε ςυμβαίνει ςε όλουσ τουσ 
παραγωγικοφσ τομείσ. 

Αν και ορκϊσ πράξατε με τθν υλοποίθςθ του μζτρου 3.1.9 (Προςωρινι παφςθ των 
αλιευτικϊν δραςτθριοτιτων ωσ ςυνζπεια τθσ επιδθμικισ ζκρθξθσ τθσ COVID-19) εντοφτοισ παρά 
τισ εξαγγελίεσ για αποπλθρωμι των δικαιοφχων ζωσ τα τζλθ του Δεκεμβρίου του 2021 θ 
διαδικαςία υλοποιείται με απελπιςτικά αργοφσ ρυκμοφσ. 

Από το ςφνολο των 7000 αιτιςεων πλθροφοροφμαςτε ότι ζνα πολφ μικρό ποςοςτό ζχει 
διεκπεραιωκεί ενϊ θ ςυντριπτικι πλειοψθφία των επαγγελματιϊν αλιζων χριματα ακοφει και 
χριματα δε βλζπει. 

Επειδή θ βιωςιμότθτα και θ ςυνζχιςθ τθσ δραςτθριότθτασ των επαγγελματιϊν αλιζων είναι 
νευραλγικισ ςθμαςίασ για τθ λειτουργία όλθσ τθσ διατροφικισ αλυςίδασ. 

Επειδή οι υποχρεϊςεισ των επαγγελματιϊν αλιζων ςυνεχίηουν και αυξάνονται, κακίςταται 
αναγκαία θ άμεςθ καταβολι τθσ οικονομικισ ςτιριξθσ που δικαιοφνται, αλλά και θ λιψθ 
πρόςκετων μζτρων υποςτιριξθσ  
  
Ερωτάται ο κοσ Τπουργόσ: 
 
1) Προτίκεςτε να αναλάβετε πρωτοβουλία για τθν ολοκλιρωςθ εφαρμογισ του μζτρου 3.1.9 - 

Προςωρινι παφςθ των αλιευτικϊν δραςτθριοτιτων ωσ ςυνζπεια τθσ επιδθμικισ ζκρθξθσ τθσ 
COVID-19 και τθν άμεςθ καταβολι των ενιςχφςεων; 

2) Τι άλλο προτίκεςτε να πράξετε για τθν  ενίςχυςθ και υποςτιριξθ των επαγγελματιϊν αλιζων τθσ 
χϊρασ; 
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